
PROTOKÓŁ Nr V/19
z obrad sesji Rady Miejskiej w Chodczu
odbytej w dniu 25 stycznia 2019 roku.

W obradach sesji uczestniczyło 12 radnych
oraz
Radca Prawny – Dorota Grabczyńska

Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie.
- stwierdzenie prawomocności obrad,
- przyjęcie porządku obrad,
- przyjęcie  protokołu  z  poprzedniej sesji,

2.  Sprawozdania o odbytych posiedzeniach  Komisji  Rady  Miejskiej w okresie  
      międzysesyjnym – Przewodniczący Komisji.
       -  dyskusja,

3.   Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 
Chodczu na rok 2019.
       -   przedłożenie planu pracy przez Przewodniczącego Komisji,
       -   dyskusja,
       -   podjęcie uchwały  Nr  V/33/19,

4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych  Komisji Rady Miejskiej w  
Chodczu na rok 2019.   
       -   przedłożenie planów pracy przez Przewodniczących Komisji,
       -   dyskusja,
       -   podjęcie uchwały  Nr  V/34/19,

5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXV/144/2012 z dnia 27 grudnia 2012r. w
sprawie określenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków i zasad z ich korzystania.
-   przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie,
       -   dyskusja,
       -   podjęcie uchwały  Nr  V/35/19,

6.   Interpelacje i zapytania  radnych.

7.  Sprawy bieżące  i  wolne wnioski.

8.  Zakończenie  obrad  sesji.



Ad. 1. Otwarcie.

              W Sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy Chodecz przy ul. Kaliskiej 2 
o godz.10:00 Przewodnicząca Rady Miejskiej w Chodczu – Pani Anna Twardowska dokonała
otwarcia obrad V sesji Rady Miejskiej w Chodczu. Powitała radnych oraz pozostałe osoby
obecne na sali.
              Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, iż w obradach sesji uczestniczy 12
radnych  na  stan  ustawowy  15  radnych,  wobec  powyższego  obrady  dzisiejszej  sesji  są
prawomocne  do  podejmowania  uchwał.  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  przeszła  do
następnego  punktu  porządku  obrad  i  przedstawiła  proponowany porządek  obrad.  Poddała
porządek obrad sesji pod głosowanie. Za przyjęciem porządku obrad głosowało 12 radnych,
przeciw 0, wstrzymało 0, porządek został przyjęty. 
         Przewodnicząca odczytała przyjęty porządek obrad i stwierdziła, iż Rada Miejska
będzie obradowała według przyjętego porządku obrad. Następnie przekazała, iż protokół z
obrad  IV sesji  został  sporządzony,  był  wyłożony do  wglądu,  każdy zainteresowany miał
możliwość  zapoznania  się  z  protokołem  w  biurze  rady.  Protokół  został  poddany  pod
głosowanie.  Za  przyjęciem  protokołu  Nr  IV/18  głosowało  12  radnych,  przeciwnych  0,
wstrzymujących 0. Przewodnicząca Rady stwierdziła, iż protokół z poprzedniej sesji został
przyjęty 12 głosami za.

Ad.  2.  Sprawozdania  o  odbytych  posiedzeniach  Komisji  Rady  Miejskiej  w  okresie
międzysesyjnym – Przewodniczący Komisji.

   Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poprosiła  Przewodniczących  Komisji  stałych
o przedłożenie sprawozdań ze swych posiedzeń w okresie międzysesyjnym.              

1) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – radny Łuczak Tomasz przedstawił, iż Komisja w
okresie międzysesyjnym odbyła jedno spotkanie,  na którym opracowywano plan pracy na
2019r.

2)  Przewodniczący Komisji  Budżetowej  – radny Grzegorz  Makowiecki  przedstawił,  iż  w
okresie  międzysesyjnym  Komisja  odbyła  dwa  posiedzenia  międzysesyjne,  na  których
omawiano  stawki  czynszu  za  mieszkania  komunalne,  rozpatrywano  pisma  skierowane  do
Komisji. Na drugim spotkaniu opracowywano plan pracy na 2019r.

3) Przewodniczący Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu – radny Jerzy Stempczyński
przekazał  iż  w  okresie  międzysesyjnym  Komisja  odbyła  jedno  posiedzenie,  na  którym
opracowywano plan pracy na 2019r.

4) Przewodniczący Komisji  Rolnej  i  Infrastruktury Technicznej  – radny Wiesław Feliniak
przekazał  iż  w  okresie  międzysesyjnym  Komisja  odbyła  jedno  posiedzenie,  na  którym
opracowywano plan pracy na 2019r.

5) Przewodniczący Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska – radna Ewa Kwiatkowska
przekazała  iż  w  okresie  międzysesyjnym  Komisja  odbyła  dwa  posiedzenia,  na  których
omawiano stawki czynszu za mieszkania komunalne,  zmiany statutu Sołectw oraz sprawy



bieżące. Na drugim spotkaniu opracowywano plan pracy na 2019r. oraz rozpatrywano pisma
skierowane do Komisji.

6) Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – radny Roman Łuczak przekazał, iż
w okresie międzysesyjnym Komisja odbyła jedno posiedzenie, na którym opracowywano plan
pracy na 2019r.

Dyskusji nie było.

Ad.3. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 
w Chodczu na rok 2019.

  Przewodnicząca  Rady Miejskiej  poprosiła  Przewodniczącego  Komisji  Rewizyjnej  Pana
Tomasza Łuczaka o przedłożenie planu pracy Komisji na rok 2019. Przewodniczący odczytał
plan pracy na 2019r. Treść stanowi załącznik do protokołu Komisji.
  Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji
Rewizyjnej. Radni uwag co do projektu uchwały nie mieli.  Uchwała została poddana pod
głosowanie. Za głosowało 12 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr V/33/19
została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. 4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych  Komisji Rady 
Miejskiej w  Chodczu na rok 2019.   

      Przewodnicząca  Rady Miejskiej  poprosiła  Przewodniczących  Komisji  w kolejności
wynikającej z treści uchwały o przedłożenie projektów planów pracy Komisji na rok 2019.
Treści planów pracy stanowią załączniki. Pani Anna Twardowska odczytała projekt uchwały,
radni uwag nie mieli. Uchwała została poddana pod głosowanie. Za głosowało 12 radnych,
przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr V/34/19 została podjęta i stanowi załącznik do
niniejszego protokołu.

Ad.  5.  Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  Nr XXV/144/2012  z  dnia  27  grudnia
2012r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków i zasad z ich
korzystania.   

   Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Pani  Anna  Twardowska  poprosiła  Panią  Dorotę
Grabczyńska o przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie. Pani Dorota Grabczyńska
udzieliła  informacji  na  ten  temat.  Radni  pytań  nie  mieli  wobec  czego  Przewodnicząca
odczytała projekt uchwały następnie uchwała została poddana pod głosowanie. Za głosowało
12 radnych, przeciw 0,  wstrzymujących 0.  Uchwała Nr V/35/19 została podjęta i  stanowi
załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. 6. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radni nie zgłaszali interpelacji.



Ad. 7. Wolne wnioski i zapytania.

Radni wspólnie ustalili,  iż po zakończeniu roku szkolnego 2018/2019 dokonają wnikliwej
analizy  po  praktycznym doświadczeniu  jak  wygląda  sprawa  dowozu  uczniów przez  PKS
uwzględniając wszelkie uwagi i zastrzeżenia
Ad. 15. Zakończenie obrad sesji.

Przewodnicząca Rady Miejskiej powiedziała, iż zamyka obrady IV sesji Rady Miejskiej w
Chodczu.

                                                                                                                Przewodnicząca 
                                                                                                                 Rady Miejskiej 

                                                                                                              Anna Twardowska

     


